
Z Á P I S 
o průběhu 5. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany konaného dne 10.11.2005 

v sále Kulturního domu v Zakřanech 

 

 
Starosta obce p. Marek zahájil 5. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany v roce 2005  v 17.00 

hodin a přivítal všechny přítomné členy zastupitelstva i občany.  

 

Přítomni:  Marek, Nekuda, Koza, Syrový, Ing. Karbaš, Ing. Novák a pí. Vyhnalíková. 

 

1.Technický bod               
Starosta obce jako předsedající oznámil, ţe informace o konání zasedání byla zveřejněna na 

úřední desce Obecního úřadu, v místním rozhlase a v kabelové televizi od 2.11.2005          do 

10.11.2005. Dále oznámil, ţe je přítomno všech 7 členů zastupitelstva obce a zastupitelstvo je 

tedy usnášení schopné. Potom starosta přítomným oznámil, ţe zápis z předchozího jednání 

zastupitelstva byl řádně ověřen, vyvěšen na úřední tabuli a je zde k nahlédnutí. 

 

Zapisovatelkou byla jmenována paní Vyhnalíková. Dále starosta vyzval zastupitele, aby 

podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 5. zasedání zastupitelstva. Navrţeni byli     

p.Nekuda a Ing.Karbaš. 

 

USNESENÍ č.1 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 5. zasedání v r.2005 

p. Nekudu  a  Ing. Karbaše. 

 

Pro 7 členů,  proti  0,    zdrţel se  0 

 

Potom starosta přednesl návrh programu zasedání, který členové zastupitelstva schválili. 

 

USNESENÍ č.2    

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje následující program 5. zasedání:  

 

1. Technický bod 

2. Kontrola úkolů 

3. Zpráva o hospodaření 

4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu  

- rozpočtové úpravy 

- členství obce v RÚŢ 

- poplatek za svoz komunálního odpadu 

- zřízení „Školské rady“ 

 

 

5. Diskuse 

6. Závěr 

 

Pro 7 členů,  proti  0,  zdrţel se  0 

 

 

 



 

2. Kontrola úkolů   

Oprava cesty ke „Slavíkovým“ – úkol trvá, buldozer je zajištěn, těţký vál se zatím nepodařilo 

zajistit. Stavba dřevěného plotu v Mateřské škole se chýlí k závěru, zbývá doplnit 20 ks latí, 

které jsou jiţ odvezeny k impregnaci. Oprava veřejného prostranství mezi domy č.p. 41 a 42 – 

úkol trvá, firma slíbila práci provézt v měsíci listopadu. 

 

3. Zpráva o hospodaření  

Zprávu o hospodaření obce za období 1 – 10/2005 přednesl předseda finančního výboru  Ing. 

Novák. K přednesené zprávě nebyly připomínky a je přílohou č.1 tohoto zápisu. 

 

USNESENÍ č. 3  

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o hospodaření obce za období 1 – 10/2005 bez 

výhrad. 

 

Pro 7 členů,  proti  0,  zdrţel se  0 

 

4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 

 

Rozpočtové opatření 

S podrobným návrhem rozpočtového opatření č. 4/05 přítomné seznámil místostarosta        p. 

Nekuda. Návrh je celkové příjmy povýšit o 58.900,- Kč a celkové výdaje povýšit o 58.900,- 

Kč. Rozdíl mezi příjmy a výdaji bude vyrovnán z rozpočtové rezervy. 

 

 

USNESENÍ č.4 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje rozpočtové úpravy č.4/05 dle přílohy č.2 v celkovém 

objemu povýšení příjmů o 58.900,- Kč a povýšení výdajů o 58.900,- Kč. 

 

Pro 7 členů,  proti  0,  zdrţel se  0 

 

USNESENÍ č.5 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje finanční dar pro členy i nečleny zastupitelstva, kteří ve 

výborech a komisích v roce 2005 pracovali nad rámec svých povinností a fin. dar člence 

SPOZ při ţivotním jubileu. Celková hodnota finančních darů je 20.000,-Kč. Fin. výbor – Ing. 

Novák – 4.000,- , kontr. výbor  - Vyhnalíková – 5.000,- ,  stavební komise – Koza – 6.000,- a 

Patočková Marie SPOZ – 5.000,- Kč. 

 

Pro 7 členů,  proti 0,  zdrţel se 0. 

 

 

Členství obce v RÚŢ 

Mikroregion KAHAN (jehoţ je naše obec členem) a Muzeum průmyslových ţeleznic Brno, 

mají v úmyslu vytvořit společně Zájmové sdruţení právnických osob  RÚŢ (Regionální 

úzkorozchodná ţeleznice). Jak jsme informovali jiţ dříve, jedná se o provozování 

úzkorozchodné ţeleznice v trase bývalé ţelezniční vlečky ze Zastávky přes Babice do 

Zbýšova k dolu Jindřich II, kde by mělo být i muzeum. Provoz ţeleznice bude mít turistický 

charakter a měl by přispět k prezentaci našeho regionu s návazností na památky hornictví a 

cyklotrasy. 

 



 

 

USNESENÍ č.6 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje členství obce v zájmovém sdruţení právnických osob 

RÚŢ.  

 

Pro 7 členů,  proti  0,  zdrţel se  0   

 

 

Poplatek za svoz odpadu 

Firma AVE CZ, která v naší obci provádí svoz domovního odpadu nám předloţila ceník pro 

rok 2006. Nárůst cen je dost velký, proto zvaţujeme nabídku od konkurenční firmy          van 

Gansewinkel . Protoţe jednání ještě nejsou ukončena, projednáme tento bod s konečnou 

platností na prosincovém veřejném zasedání. 

 

Školská rada 

Na základě ustanovení § 167 odst.2,  zákona č. 561/2000 Sb., (školský zákon), je obec, která 

je zřizovatelem školy povinna zřídit nejpozději do 31.12.2005 „Školskou radu“ a stanovit 

počet jejích členů. Dále je povinností obce vydat volební řád pro volby do Školské rady“.   

K tomu starosta obce vysvětlil, ţe obec navrhuje šestičlennou školní radu. Po jedné třetině 

v ní budou zástupci obce, rodičů ţáků a pedagogických pracovníků školy. Potom starosta 

přečetl návrh volebního řádu pro volbu do tohoto orgánu. K návrhu nebyly ţádné připomínky 

ani doplnění. 

 

USNESENÍ č.6 

Zastupitelstvo obce Zakřany  dle ust. § 167 odst. 2 zákona č. 561/2004 Sb.,(školský zákon) a 

v souladu se zákonem o obcích č. 128/2000 Sb., (obecní zřízení), zřizuje Školskou radu při 

Základní škole v Zakřanech . 

 

Pro 7 členů,   proti 0,  zdrţel se 0 

 

USNESENÍ č.7 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje volební řád pro volby do školské rady při ZŠ 

v Zakřanech, dle přílohy č.3. 

 

Pro 7 členů,   proti 0,  zdrţel se 0 

 

Dar při ţivotním jubileu 

Starosta obce p. Marek navrhl poskytnout peněţitý dar z rozpočtu obce ve výši 5.000,- Kč 

dlouholeté člence Sboru pro občanské záleţitosti, paní Marii Patočkové, při příleţitosti jejího 

ţivotního jubilea 70 roků. 

 

USNESENÍ č. 8 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje poskytnutí peněţitého daru paní Marii Patočkové ve 

výši 5.000,- Kč. 

 

Pro  7  členů,   proti 0,  zdrţel se 0 

 

5. Diskuse 



- proč nemohou důchodci platit za svoz komunálního odpadu menší poplatek, kdyţ popelnici 

nenaplní 1 x za 14 dnů? Není moţné platit třeba měsíční svozovou známku jak to bylo před 

několika lety? Odpověděl starosta – v naší obci je zaveden jednotný systém svozu 

komunálního odpadu s úhradou za 1 osobu a rok, a kombinace několika systémů by neúměrně 

zkomplikovala likvidaci odpadů v obci. Snaţíme se, aby poplatky nebyly příliš vysoké. Proto 

naše obec vydává na likvidaci odpadů ročně asi 80.000,- Kč a tuto částku do poplatku pro 

občany nezapočítává. 

- co bude s našim zdravotním střediskem aţ MUDr. Sumbal k 31.12.2005 odejde do důchodu?  

Starosta – jednali jsme s VZP a snaţili jsme se sehnat náhradu, ale ţádný lékař v našem okolí 

nemá zájem klientelu po MUDr. Sumbalovi převzít. Pojištěnci z firem Metalpres a Hyro 

přejdou k lékařům na zastávecké poliklinice a naše zdravotní středisko bude od 1.1.2006 

prozatím 1 x týdně na 2 aţ 3 hodiny navštěvovat MUDr. Roman Popek. Za jedno, nejvýše dvě 

čtvrtletí provedeme vyhodnocení a teprve potom se rozhodne o osudu pro nás tak důleţitého 

zařízení. Lepšího výsledku se nám při nejlepší vůli nepodařilo dosáhnout. 

- občané upozorňovali na nevhodné chování mládeţe a dětí na veřejnosti a v autobusových 

čekárnách. Pan starosta odpověděl, ţe tento negativní jev, který je bohuţel v celé naší 

společnosti je nutno řešit společně s občany i rodiči dětí, kteří kolikrát ani neví co jejich 

„ratolesti“ provádí. Většina občanů, kteří si stěţují, nechce sdělit ani jména výtrţníků i kdyţ 

je znají. Musíme se snaţit o nápravu všichni společně, ale také bychom se měli snaţit vytvářet 

podmínky pro rozumnější vyuţití volného času mládeţe. Mladí v dnešní době nemají doma 

tolik práce jako jsme měli my v jejich věku a z nudy je k „lumpárnám“ krůček. 

 

 

 

6. Závěr     

 

Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast i zájem o dění v obci a jednání v 18.10 

hodin ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala:  Vyhnalíková 

 

      

 

 

     Ověřovatelé:  Ing. Karbaš 

 

 

 

        Nekuda Jan    

 

 

 

 

 


